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NUORISOVALTUUSTON KOKOUS 

TAMMELASSA 27.8.2021 

Klo.16.30 

Paikka: Microsoft Teams, etäkokous 

Läsnä: Artturi Pura, Saku Viherä, Onni Lintukorpi, Anni Aaltonen, Iida Enberg, Tuukka Vainio, Fanny 
Kaunisto, Taavi Marjamäki, Jalo Lintukorpi, Lempi Lintukorpi, Samuli Ruohonen (16.39), Roosa-
Noora Aaltonen (16.56) 

1) Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.36 

2) Esityslistan hyväksyminen 
Esityslista hyväksyttiin yksimielisesti 

3) Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi yksimielisesti 

4) Pöytäkirjantarkastajien valinta 
Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Onni Lintukorpi sekä Tuukka Vainio 

5) Nuvan näkemykset tammelalaisten nuorten hyvinvoinnista 
Kokoukseen lisättiin Tammelan hyvinvointikoordinaattori Tiina Hongisto. 
Tiina saapui kokoukseen kuullakseen nuvan mielipiteitä hyvinvointisuunnitelmaansa 
varten. Tiina esitteli dia-esityksen, jossa lähteinä toimi esim. kouluterveyskysely sekä 
hyvinvointikysely, joissa Tammelan nuorilta oltiin pyydetty vastauksia kyselyihin.  
Nuvalaisten mielestä huolestuttavaa oli nuorten mielenterveyden lasku, vanhanaikaiset 
kiusausta estävät kampanjat jotka eivät toimi Tammelassa 
Parannettavaa löydettiin koulun huonosta ilmanvaihdosta joka estää esim. Sisävälitunnit. 
Lisäksi toivomme korona-ajan jälkeen Tammelan elvyttävän harrastustoiminnan sekä 
sosiaalisia palveluita. Sen lisäksi kaipaamme kouluun ”virikkeitä” kuten teemapäiviä, 
erikoistunteja tai nuorisotoiminnan tuomista kouluympäristöön kouluajalla vaikka kahvi, 
tee-tarjoiluilla välituntisin. 
Hongisto lupasi tulla esittelemään valmiin hyvinvointisuunnitelman myöhemmin syksyllä. 
Tiina Hongisto poistettiin kokouksesta 17.34 
Nuorisotyö ohjaajaa jäi mietityttämään nuorisotyö näkyvyys koulussa johon 
nuorisovaltuusto vastasi, ettei ainakaan ole kyllästynyt nuorisotyön määrään. 

6) Moposuora Tammelaan? 
Ideaa on puhuttu jo aiemmin kokouksissa, mutta Kontiolahdelle moposuoran tultua se 
herätti meidät pohtimaan. 
Nuoret tarvitsisivat paikan, jossa rällätä ilman vanhusten valittamista.  
Pohdittavaksi jäi kenellä on vastuu mikäli suoralla tapahtuisi vahinkoja vammautumisen 
osalta. Eli alueelle tarvittaisiin tarkat säännöt ja ohjeistukset. 
Mietimme myös Forssan lentokentän hyödyntämistä suorana tai muuta valmista tiesuoraa. 



Perusteluiksi keksittiin esim. haittaäänien eristäminen taajaman ulkopuolelle, vahinkojen 
minimointi siirtämällä mopojen temppuilut paikkaan jossa ei ole muuta liikennettä 
Huonoja puolia on esim. asfalttipinnan kallis hinta, mutta pohdittiin myös nuvan budjetista 
suoraan sijoittamista, mutta nuva ei pysty maksamaan asfalttia kokonaan itse. 
Äänestettiin moposuoran kannattavuudesta, enemmistö kannatti moposuoraa eli 
Nuorisovaltuusto lähtee ajamaan moposuoraa asiana ylemmille tahoille. 
Ehdotettiin yhteistyötä Forssan Nuorisotoimen, ehkä -valtuuston sekä Asenne Ry:n kanssa 
Tehdään työryhmä ajamaan moposuoran tekoa: Roosa-Noora, Fanny Kaunisto, Lempi 
Lintukorpi, Iida Enberg, Tuukka Vainio,(Samuli Ruohonen ja Artturi Pura (kontaktihenkilöt) 

7) Hakemus pl-oikeuksista kunnanvaltuustoon 
Kunnanvaltuustossa tällä hetkellä istuvat jäsenet Artturi Pura ja Onni Lintukorpi laativat 
hakemuksen. 

8) Lautakuntien ja työryhmien asiat 
Lautakunnista eikä työryhmistä ole ollut kokouksia. 

9) Aloitteet ja kannanotot 
Koirapuisto ja Kauppa Korkeakoulu Tammelaan, aloitteet kuitenkin vedettiin takaisin. 

10)  Muut esille tulevat asiat 
Nuva Ry hakee pääsihteeriä ja nuoriso-ohjaaja kysyi mielenkiintoa. Nuoriso-ohjaaja myös 
mainitsi ilmastotyöpajan sekä uudet aktiivipäivät etänä. Huipputapaaminen 29.10 oli myös 
uutisaiheena. 

11)  Seuraava kokous 
Seuraava kokous päätettiin järjestettävän 23.9.2021 klo. 16.30 

12) Kokouksen päätös 
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.18 
 
Allekirjoitukset: 
 
 
 
________________________                  ________________________ 
 
             puheenjohtaja                                                       varapuheenjohtaja 
              Saku Viherä                                                               Artturi Pura 
 

pöytäkirjan tarkastus Tammelassa 5.9.2021 

 

        

         ________________________                  ________________________          

                     Onni Lintukorpi                                                         Tuukka Vainio 



 
 
 
 
 
 
 
 


